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Abstract (en)
In the edge replacement (23) of the sliding plate (5) of a sliding gate valve (3) which regulates the desired level (14) in a mould (9) from a throttling
position (D1 or D2) to an opposite throttling position on the outflow channel (7), at least the throttling position (D1 or D2) to be taken up after an edge
replacement (23) is dependent upon a discharge control preprogrammed in the processor (20) of the level regulator, in order to counteract relatively
large variations in bath level in the mould (9). <IMAGE>

Abstract (de)
Beim Kantenwechsel (23) der Schieberplatte (5) von einem den Sollfüllstand (14) in einer Kokille (9) regelnden Schieberverschluss (3) von einer
Drosselstellung (D1 oder D2) in eine am Durchflusskanal (7) gegenüberliegende Drosselstellung wird wenigstens die nach einem Kantenwechsel
(23) aufzunehmende Drosselstellung (D1 oder D2) von einer im Prozessor (20) der Füllstandsregelung vorprogrammierten Ablaufsteuerung
angewiesen, um grösseren Badspiegelschwankungen in der Kokille (9) entgegen zu wirken.
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